
 

Protokoll från styrelsemöte nr 2 - 2019-2020 

 

Dag: Lördag 21 september 2019.    

Tid/ Plats: Klockan 10 -12 i Pumphuset Tådås.  

 

Närvarande Clas Gunnarsson   ordförande/ kassör  

Arly Jakobsen  ledamot  

 Pär Svensson   ledamot 

 Roger Jonsson  ledamot 

 Hans-Göran Hermansson  suppleant  

 Jan Dahlström  sekretera 

 

1 Mötet öppnas 

 

2  Godkännande av dagordning 

 - Godkändes. 

 

3 Föregående protokoll  

 - Godkändes. 

 

4  Rapporter  

- Cykelvägen Nedre Tådås förbi reningsverket bort mot bron är kommunens ansvar 

avseende underhåll av sly.   > Kommunen vet inte när dom kan utföra underhåll. 

Vi tar upp detta på arbetsträffen 5 oktober om det inte är gjort tills dess. 

 - Nedre/Mellan Tådås – önskemål att placera spegel i kurvan efter Nedre Tådås  

23 för att förbättra sikt för biltrafik. > Spegeln på plats 21 september.   

- Salthalten i vårt vatten börjar närma sig gränsen 100mg/liter (nivå för  

anmärkning).  > Bosse Garton tittar på möjliga lösningar. Rapport nästa möte.  

 

5 Ekonomi  

- Rapport årsavgifter 2019-2020. > Alla avgifter inkommit i tid förutom från 1 

medlem. Styrelsen sänder kravbrev och dröjsmålsränta enligt föreningens regler.   

- Halvårsrapport och resultat, och arvode till styrelsen presenteras på möte 7 dec.  

 

6 Pågående arbeten 

 - Översvämning vid Övre Tådås 32 helgen 10-11 augusti. > Åtgärdat.  

- Granarna, Nedre Tådås 67, ovanför avloppsrör. > Granarna är borttagna.  

 

 



- Vägbulorna har gjort nytta under året, men utanför Övre Tådås 13 samt utanför 

Nedre Tådås 38 har dom vid ett antal tillfällen slitits loss och släpats bort av bil.  

Någon har stulit vägbulan utanför Övre Tådås 13, den är bortforslad. Vägbulorna     

har tillkommit på medlemmarnas önskemål. Nu kommer dom tas bort för  

vintern, men kommer åter till våren, då vi ser att dom gör nytta.  

> Vi köper in ny vägbula till Övre Tådås 13. 

- Förslag finns att lägga rör och fylla diket med mer makadam Övre Tådås 14-20 då   

vägen är för smal i relation till utfart med bil från nämnda fastighet.  

> Beslut: Jan Jansson tillfrågas om att utföra arbetet snarast. 

 

7 Kommande möten 

- Möte 3, 19w49; 7 december, möte med jullunch för förtroendevalda  

styrelsemöte 10.00 och jullunch med start kl 12.00. Styrelsen sänder inbjudan 

 

8 Övriga frågor 

 - Arbetsdag lördag 5 oktober, starttid kl 10.00. 

- Områdesanvariga efterfrågar en generell arbetsbeskrivning.  

> Lars R tittar på detta   

- Bra att ta fram en lista på vilka aktiviteter/arbeten som behöver åtgärdas och    

har med detta som en stående punkt på varje styrelsemöte. Denna lista är sedan 

aktuell o gås igenom tillsammans med områdesansvariga ihop med styrelsen inför 

arbetsdagarna.   > Beslut: Vi startar upp en aktivitetslista och har en stående punkt 

på våra kommande möten. Ansvarig: Janne  

- Angående obligatorisk närvaro på våra arbetsträffar för att få reducerad   

årsavgift. Vi har ett antal medlemmar som utför arbeten under året mellan 

arbetsträffarna. Dessa medlemmar bör få reducerad årsavgift, även om dom inte 

deltar på träffarna. > Styrelsen tar upp detta (motion) på kommande årsmöte 

2020, ihop med aktivitetslistan.  > Janne  

 

9 Avslut 

 

 

Vid protokollet   Godkänt 
 
 
 
Jan Dahlström   Clas Gunnarsson  
Sekreterare    Ordförande 
 


